
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 22.6.2023 
Přítomni: Ing. Pleskotová Marcela, Bc. Müllerová Petra., Mgr. Šedý Miloslav, Mgr. Havlíková Lenka, 
Mgr. Meitnerová Iva, Mgr. Kubánková Olga 

Nepřítomni: Bečvář Michal, Mgr. Marková Jitka 

Hosté: Mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. žáci přijatí do 1. třídy, žáci 9. ročníků a jejich přijetí na SŠ 
2. rozpočet na rok 2023 (mzdové prostředky), návrhy do rozpočtu 2024 
3. připomínky k provozu školy, různé 

 
 

Průběh: 

Ad 1) Ředitel školy seznámil radu s výsledky zápisu do 1. tříd. Otevíráme tři nové třídy, není ovšem zcela jisté, 
kolik dětí opravdu nastoupí. Co se týče žáků vycházejících z 9. tříd, je to obtížné sledovat, ale většina se dostala 
tam, kam chtěla. 

Ad 2) Ředitel školy seznámil přítomné se stavem rozpočtu na rok 2023. V sekci Mzdové prostředky je vše 
v pořádku a peněz je dost, v sekci Provoz školy se šetří, kde se dá 

Ad 3) Pan mgr. Martin Reihs seznámil členy s výsledky inspekce ČŠI, která na škole proběhla v průběhu 
školního roku. Výsledky jsou dobré s jedinou výhradou – příliš mnoho frontální výuky.  

Dalším bodem jednání pak byla nutnost uspořádat v září nové volby do Rady. 

  

V Jirkově dne 22.6.2023 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


